
Title (en)
Refuse receptacle

Title (de)
Abfallsammler

Title (fr)
Poubelle

Publication
EP 1136393 A2 20010926 (DE)

Application
EP 00109937 A 20000511

Priority
DE 10011826 A 20000310

Abstract (en)
[origin: US2001020619A1] The present invention relates to a garbage can consisting of a container holding garbage, and a lid which can be opened
by pressing down a foot lever located in the lower front area of the garbage can, with the lid consisting of two wedge-shaped lid segments (10, 11)
of approximately the same size, each of which has its own external swing axis (12, 13) and which swing upward like double-winged doors when
foot lever (15) is pressed down. After the lid is opened, the garbage entry opening is fully accessible. Several garbage cans of this type can be
seamlessly combined into a larger unit.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Abfallsammler (1) mit einem den Abfall aufnehmenden Behältnis (5), umfassend einen Deckel (10,11), der
sich durch Absenken eines im vorderen unteren Bereich des Abfallsammlers angebrachten Fußhebels (15) öffnen läßt, wobei der Deckel aus zwei
teilkreisförmigen etwa gleich großen Deckelsegmenten (10,11) besteht, die jeweils eine eigene außenliegende Schwenkachse (12,13) aufweisen
und bei Betätigung des Fußhebels (15) flügeltürartig hochschwenken. Nach Öffnen des Deckels steht die Einwurföffnung vollständig zur Verfügung.
Mehrere Abfallsammler dieser Art lassen sich nahtlos zu einer größeren Einheit zusammenfügen. <IMAGE>
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